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Protokół Nr 6/21 

ze wspólnego posiedzenia: Komisji Rewizyjnej; 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego; 

Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej; 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki; 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 06 grudnia 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie. 

 

Wspólne posiedzenie komisji o godz. 09:08 otworzyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk, witając obecnych i 

stwierdzając kworum. Na posiedzeniu obecnych było 15 radnych na ogólny stan 21 

radnych. 

Nieobecni radni: Stanisław Gliszczyński, Katarzyna Karwat, Elżbieta Mojzesowicz, 

Sławomira Polewana, Małgorzata Szymczak, Mariusz Weleziński. 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

poprosiła o wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku posiedzenia komisji: 

Wystąpienie przedstawicieli Międzybranżowego Związku Zawodowego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego Organizacja Zakładowa Nr 6/2004 w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie sp. z o.o.  

Wniosek został poddany pod głosowanie. 

Za – 15 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 



Punkt został wprowadzony jako 1a do porządku posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk odczytała porządek 

posiedzenie po zmianach. 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1.Otwarcie wspólnego posiedzenia komisji Rady i stwierdzenie kworum. 

1a. Wystąpienie przedstawicieli Międzybranżowego Związku Zawodowego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego Organizacja Zakładowa Nr 6/2004 w Zakładzie 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie sp. z o.o.  

2. Analiza – część II i wyrażenie przez komisję opinii dotyczących projektów uchwał 

w sprawie: 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo, 

b) uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2022. 

3. Zamknięcie wspólnego posiedzenia komisji. 

1a. Wystąpienie przedstawicieli Międzybranżowego Związku Zawodowego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego Organizacja Zakładowa Nr 6/2004 

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie sp. z o.o. 

Przedstawiciele związku przedstawili sytuację w ZGKiM w Koronowie sp. z o.o. 

dotyczącą wynagrodzeń pracowników. Zagadnienie dotyczyło bardzo niskich zarobków 

pracowników spółki. Pracownicy zarabiają najniższą krajową i planują strajk. Ponadto 

brakuje kadry, fachowcy zaczną odchodzić z pracy w poszukiwaniu wyższych 

zarobków. Ponadto odnotowano straty w wydziale usług i oczyszczania. 

Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk zauważyła, że radni poznali 

sytuację jaka panuje w zakładzie z drugiej strony. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński zaproponował zorganizowanie 

spotkania, aby rozwiązać ten problem. W jaki sposób doposażyć zakład. Zmiany, które 

się dokonały w ostatnich latach nie były dobre dla spółki. 

Radni stwierdzili, że częste zmiany kierownictwa spowodowały chaos w ZGKiM 

w Koronowie sp. z o.o. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski zauważył, że gmina jako 

wspólnik spółki powiększa jej kapitał. Poczynione zostały również inwestycje np. zakup 

ładowarki. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek podkreśliła, że problem wynagrodzenia poprzez 

podnoszenie najniższej krajowej występuje we wszystkich jednostkach. Pracownicy 



obsługi i pracownicy administracji dochodzą do takiego samego poziomu 

wynagrodzenia. Wzrasta inflacja i gmina coraz więcej funduszy przekazuje do 

jednostek. Podatki i opłaty lokalne nie są na najwyższym poziomie. Spółka ma około 

600.000,00 zł straty i nie jest rentowna. Jednak w tej kwocie znajduje się kwota 

amortyzacji, którą zakład powinien inwestować. Opłaty od mieszkańców są wyższe 

i tutaj powinno być źródło podwyżki dla pracowników. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński stwierdził, że jest spokojny, jeśli 

chodzi o działalność ZGKiM w Koronowie sp. z o. o. Należy jednak pochylić się nad 

gospodarką śmieciową. 

Radny Pan Tomasz Skotnicki podkreślił, że sprzęt jest kupowany, aby zakład z niego 

korzystał i generował przychody. W 2022 roku powinny być do zakładu zlecane 

zadania, z których będzie się wywiązywał. Najważniejsza jest stabilizacja i metodyczna 

realizacja zadań. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Tomasz Gordon podkreślił fakt, że ZGKiM sp z o.o. 

został powołany po to, żeby wykonywać zadania własne gminy. 

Radna Pani Mirosława Holka zauważyła, że teraz jest czas pracownika. Jeżeli nie 

będzie kadry to nie będą np. wywożone śmieci, itd. 

Radny Pan Maciej Szlagowski podkreślił, że jest duża frustracja wśród pracowników 

zakładu.  

 

Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk przekazała 

przewodniczenie posiedzenia Przewodniczącemu Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Panu Tomaszowi Skotnickiemu. 

 

2. Analiza – część II i wyrażenie przez komisję opinii dotyczących projektów 

uchwał w sprawie: 

 

a. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

b. uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Pani Tomasz Skotnicki poddał pod głosowanie poszczególnych komisji Rady 

Miejskiej w Koronowie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 



Finansowej Gminy Koronowo oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2022. 

Wydano także ostateczną opinię Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego w sprawie w/w projektów uchwał.  

Ad. 2 a.   

Opinie komisji Rady Miejskiej w Koronowie dotyczące projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

1.Komisja Rewizyjna. 

 

W głosowaniu udział wzięło 2 członków komisji na ogólny stan 5 członków komisji. 

 

Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 2 głosy, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0 głosów.  

Brak kworum. 

 

2.Komisja Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  

 

            

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólny stan 7 członków  komisji.       

 

Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 6 głosów, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0 głosów.  

 

3.Komisja Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków komisji na ogólny stan 5 członków komisji. 

 

 Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 5 głosów, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0 głosów.  

 

4.Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólny stan 9 członków komisji. 

 



Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 6 głosów, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0 głosów.  

 

 

5.Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólny stan 8 członków komisji. 

 

Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 6 głosów, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0 głosów.  

 

6.Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W głosowaniu udział wziął 1 członek komisji na ogólny stan 5 członków komisji. 

 

Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 1 głos, „przeciw” 0  głosów, 

„wstrzymało się”  0 głosów. 

 

Ostateczna opinia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie dotycząca projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6  członków komisji na ogólny stan 7 członków komisji. 

 

Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo.  

Ad. 2b. 

Opinie komisji Rady Miejskiej w Koronowie dotyczące projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2022. 

 

1.Komisja Rewizyjna. 

 

W głosowaniu udział wzięło 2 członków komisji na ogólny stan 5 członków komisji. 

 



Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 2 głosy, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0 głosów.  

Brak kworum. 

 

2.Komisja Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  

       

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólny stan 7 członków  komisji.   

     

Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 6 głosów, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0 głosów.  

 

3.Komisja Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej.  

 

W głosowaniu udział wzięło  5 członków komisji na ogólny stan 5 członków komisji. 

 

 Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 5 głosów, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0głosów.  

 

4.Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólny stan 9 członków komisji. 

 

Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 6 głosów, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0 głosów.  

 

5.Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska. 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków komisji na ogólny stan 8 członków komisji. 

 

Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 5 głosów, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0 głosów.  

 

 

 



6.Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W głosowaniu udział wziął 1członek komisji na ogólny stan 5 członków komisji. 

 

Opinia komisji pozytywna: „za” oddano 1 głos, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymało się”  0  głosów. 

 

Ostateczna opinia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie dotycząca projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2022. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólny stan 7 członków komisji. 

 

Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2022.  

 

Ad. 3 Zamknięcie wspólnego posiedzenia komisji  

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia  Przewodniczący Komisji Finansów, 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Pan Tomasz Skotnicki zamknął 

wspólne posiedzenie komisji.  

 

Protokół sporządziła:                                      Przewodniczący Komisji 

Inspektor- Wydział Organizacyjny 

Magdalena Wanda-Joras          /-/ Tomasz Skotnicki 

 

 


